
 

 

Ing. Ondrej Piroh 

 
Volám sa Ondrej Piroh a som váš spolužiak – denný doktorand druhého ročníka 

na Strojníckej fakulte, v študijnom programe Časti a mechanizmy strojov na 

Katedre aplikovanej mechaniky. Rozhodol som sa kandidovať do študentskej 

časti Akademického senátu, pretože verím v potenciál našej univerzity a chcem 

prispieť k tomu, aby sme ju spoločne posunuli na vyššiu úroveň. 

Ako jeden z vás poznám výzvy, ktorým čelíme – či už v oblasti štúdia, praxe alebo 

každodenného života na fakulte. Mojou prioritou je zlepšiť kvalitu vzdelávania a 

každodenný chod univerzity. Naša práca a vzdelanie by mali mať reálnu hodnotu 

na trhu práce! 

Plánujem organizovať odborné prednášky a semináre, ktoré prepoja teóriu s 

praxou a zvýšia záujem študentov o technické výpočty a ich aplikácie. Verím, že 

práve toto je kľúčom k úspechu na pracovnom trhu. Chcem, aby naši absolventi 

boli žiadaní odborníci, pripravení na tie najnáročnejšie výzvy. 

Naša alma mater má obrovský potenciál, ktorý môžeme naplno využiť iba 

spoločnými silami. S vašou podporou dokážem tlmočiť vaše potreby a hľadať 

riešenia, ktoré zlepšia naše štúdium aj každodenný život na fakulte. 

 

Dajme univerzite nový impulz! Poďme spoločne budovať budúcnosť, na ktorú 

budeme hrdí. 

 

Volím vás, vy voľte mňa. Spolu dosiahneme viac! 



 

 

 

 

 

Šimon Valek  

 

Volám sa Šimon Valek a aktuálne študujem v prvom ročníku Strojníckej fakulty 

UNIZA, študijný program Počítačové konštruovanie a simulácie. Mám 20 rokov 

a som z malej dediny Zábiedovo na Orave. Vo voľnom čase sa venujem športu, 

hre na hudobné nástroje a dobrovoľníctvu. Taktiež sa aktívne zapájam do 

verejného života v miestnej samospráve. Dôvodom mojej kandidatúry do 

Študentskej časti Akademického senátu na Strojníckej fakulte je môj záujem 

svojou činnosťou zastupovať študentov pri riešení ich podnetov a pripomienok. 

Nakoľko sa považujem za komunikatívneho a spoločenského človeka, verím, že 

dokážem svojím prístupom a komunikáciou dosiahnuť kompromis aj v prípade 

riešenia zložitejších situácii. Jednou z mojich priorít je udržiavanie priateľskej a 

tvorivej atmosféry medzi študentami a zamestnancami Strojníckej fakulty, ale aj 

univerzity ako takej. Taktiež by som sa chcel vo väčšej miere zapájať do 

organizácie a zabezpečovania činností súvisiacich so spoločenskými a športovými 

aktivitami.  

 

 



 

Ing. Ľudmila Nová  
 

Volám sa Ľudmila Nová, pôsobím ako doktorandka prvého ročníka na Katedre 

energetickej techniky na Strojníckej fakulte. Kandidovaním do Akademického 

senátu chcem aktívne prispieť k zlepšeniu podmienok pre štúdium na strojníckej 

fakulte. Budem sa snažiť o efektívnejšie riešenie študentských podnetov, 

zlepšenie komunikácie medzi študentmi a vedením fakulty a podporu 

organizovania rôznych študijných a voľnočasových aktivít.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Lýdia Pivarčiová  
 

Som študentkou tretieho ročníka na Katedre priemyselného inžinierstva 

Strojníckej fakulty a rozhodla som sa kandidovať do Akademického senátu 

fakulty. Mojím cieľom je nielen aktívne prispieť k plneniu základných úloh 

senátu, ale aj iniciovať kroky na zvýšenie atraktivity a povedomia o našej fakulte. 

Chcem pracovať na tom, aby sa Strojnícka fakulta viac zviditeľnila, či už 

prostredníctvom moderných propagačných aktivít, spolupráce s priemyslom 

alebo organizovania podujatí pre stredoškolákov, ktoré by ukázali kvalitu našej 

fakulty. Verím, že spoločne môžeme vytvoriť prostredie, ktoré bude motivovať 

nielen súčasných študentov, ale priláka aj nových záujemcov o technické 

vzdelanie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Mário Daniš 

 

Volám sa Mário Daniš a aktuálne som študent druhého ročníka Strojníckej fakulty 

na študijnom programe Strojárske technológie. 

 

Dôvodom, môjho rozhodnutia kandidovať do študentskej časti Akademického 

senátu na strojníckej fakulte je, aby som svojou činnosťou zastupoval študentov  

pri riešení ich podnetov a pripomienok. Verím, že dokážem svojím prístupom 

a komunikáciou dosiahnuť kompromis aj v prípade riešenia zložitejších situácii.  

Jednou z mojich priorít je udržiavanie priateľskej a tvorivej atmosféry medzi 

študentami strojníckej fakulty, ale aj univerzity ako takej. Taktiež by som sa chcel 

podieľať na zabezpečovaní činností súvisiacich so spoločenskými a športovými 

aktivitami.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ondrej Jančovič 

 

Volám sa Ondrej Jančovič a aktuálne študujem prvý ročník inžinierskeho štúdia 

na Strojníckej fakulte na študijnom programe Automatizované a výrobné 

systémy. 

 

Rozhodol som sa kandidovať do študentskej časti Akademického senátu, pretože 

verím v dôležitosť aktívneho zastupovania študentských záujmov. Mojou 

prioritou je byť spoľahlivým spojením medzi študentmi a vedením fakulty. Vďaka 

svojej schopnosti dôsledne riešiť problémy a dotiahnuť veci do úspešného konca 

verím, že dokážem efektívne presadzovať požiadavky študentov a prispieť k 

zlepšeniu študentského prostredia. Verím tiež, že vyvážený študentský život 

zahŕňa nielen akademické úspechy, ale aj rozvoj osobnosti prostredníctvom 

spoločenských a športových aktivít. Preto by som sa rád podieľal na ich 

organizovaní a podporovaní.  

 

 



 

 

Martin Struhár  
 

Volám sa Martin Struhár a študujem na Strojníckej fakulte, Katedre energetiky. 

 

Rozhodol som sa kandidovať do študentskej časti školského parlamentu, pretože 

chcem aktívne zastupovať študentov, vypočuť si ich názory a hájiť ich záujmy. 

Vďaka dlhoročným skúsenostiam v oblasti komunikácie a presviedčania, ktoré 

som získal ako predajca ovocia, zeleniny, priesad, ponožiek a ďalších produktov, 

viem efektívne komunikovať a presadiť riešenia aj v zložitých situáciách. 

 

Mojím cieľom je zlepšiť atmosféru medzi študentmi a riešiť praktické problémy, 

ako je napríklad parkovacia politika na škole. Rovnako sa chcem podieľať na 

organizovaní spoločenských, kultúrnych a akademických aktivít, ktoré by prispeli 

k rozvoju fakulty a podporili komunitného ducha medzi študentmi. 

 

Pri svojej činnosti kladiem dôraz na spravodlivosť, otvorenú komunikáciu 

a hľadanie férových riešení prospešných pre všetkých. 

 


